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Interpelacja wis propozycji zagospodarowania .j.ik Oborskich” na cele pola golfowego wraz z

obiektami sportowymi

Szanowny Panie Burmistrzu chcę zwrócić uwagę na sposób dojścia do rozstrzygnięcia decyzyjnego

w sprawie propozycji flrmy Inyest Line Na jesieni zeszłego roku na spotkaniu Komisji Ładu Przestrzennego

i Spraw Komunalnych mieliśmy okazję wysłuchać propozycji potencjalnego inwestora i obejrzeć jego

koncepcję. Stanęło wtedy na tym, że firma przeprowadzi badania neologiczne sprawdząjące czy teren będzie

współgrał ze złożoną propozycją a następnie wrócimy do rozmów. Zrobiłem wówczas wpis infbrmaeyjny

i zapytałem mieszkańców co sądzą o tej propozycji. Zdecydowana większość komentarzy była negatywna

i krytyczna względem budowy pola golfowego..

Niedawno w korespondencji dla Rady Miejskiej odczytałcm pismo z konkretną propozycją inwestycyjną,

proponowaną opłatą 1 mln zł/rocznic za dzierżawę, a wedtug proponowanego terminarza prace inwestycyjne

na .,Ląkach Oborskich” mogłyby ruszyć już w tym roku.

W związku z tym. że mieszkańcy są zaniepokojeni tematem oraz chcieliby wraz z radnymi wyrazić swoje

zdame — proszę żeby odbyło się spotkanie konsultacyjne w tej sprawie zorganizowane przez Urząd lub

spotkanie polączone komisji.

Gdyby nastąpił duży rozdźwięk pomiędzy głosem mieszkańców a samorządowców — to uważam, że w takiej

sytuacji i sprawie wysokiej wagi powinniśmy rozważyć skorzystanie z formuły referendalnej nad przyszłością

Łąk Ohorskich,

Konstancin-Jeziorna. dnia 22.03.2023 r. Krnsztof Bajkowski
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